
                                             ROMÂNIA
                                              JUDEŢUL VRANCEA

CONSILIUL LOCAL  AL COMUNEI OBREJIȚA
Nr. 819 DIN 24 Februarie 2023

 
PROCES VERBAL

Încheiat astăzi 24 Februarie 2023 în cadrul şedinţei extraordinare 
a Consiliului Local al Comunei Obrejița

Consiliul Local al comunei Obrejița a fost convocat în şedinţă extraordinară prin Dispoziţia
Primarului comunei Obrejița numărul 49 din 20 Februarie 2023 cu respectarea prevederilor legale.

Şedinţa de consiliu local s-a desfăşurat în cadrul Primăriei Obrejița începând cu ora 13.00.
La şedinţă au participat un număr 11 consilieri locali din totalul de 11 consilieri în funcție,

fiind îndeplinită condiția prevăzută la art.137 alin.(1) din Ordonanţă de Urgenţă a Guvernului nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință, supune la vot ordinea de zi a
ședinței extraordinare din data de 24 Februarie 2023, care se aprobă cu un număr de  11 voturi
pentru din 11 voturi exprimate.

Domnul Munteanu Cristian-Costică - președinte de ședință, supune la vot Procesul verbal al
ședinței  extraordinare  din  31  Ianuarie  2023,  care  se  aprobă cu  un  număr  10  voturi pentru
(dl.Munteanu  Cristian-Costică,  dl.Rînja  Gheorghe,  dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,
dna.Antonache Carmen Roxana, dl.Anița-Enache Adrian, dl.Lalu Valentin, dl.Racovițeanu Valeriu-
Nicu, dl.Iliescu Costică-Lucel, dna.Curtache Oana-Alina) și 1 abținere (dl.Ciochină Sandu) din 11
voturi exprimate.

Dl.Ciochină Sandu – consilier local – menționează că în procesul verbal al ședinței extraordinare
din  31  ianuarie  2023  nu  au  fost  redactate  și  intervențiile  dumnealui  din  comoditatea  sau  din
reavoința secretarului general.
Dl. Lalu Valentin – consilier local – întreabă care sunt acele intervenții.
Dl.Ciochină  Sandu  –  consilier  local  –  rspunde  că  precizarea  dumnealui  cu  taxa  de  11  lei  la
salubrizare la Sihlea nu a fost trecută în procesul verbal.
Dl. Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier local – menționează că propunerea dumnealui referioare
la alocarea celor 50 mii lei privind reparația drumurilor agricole a fost atribuită domnului primar.
Dra.  Stoica  Andreea  Georgiana  –  secretar  general  UAT  –  răspunde  referitor  la  remarca  dlui
consilier Ciochină Sandu că sedința de consiliu local a durat 4 ore, nu toată lumea s-a înscis la
cuvânt și că ar trebu ca în momentul în care se dorește cu ardoare ca un lucru să fie specificat în
procesul verbal să-i fie atrasă atenția cu privire la acest aspect, deoarece nu se pot urmări cele 7
dialoguri care se poartă simultan.
Dra.  Stoica  Andreea  Georgiana  –  secretar  general  UAT  –  răspunde  referitor  la  remarca  dlui
consilier  Racovițeanu  Nicu-Valeriu  că  propunerea  privind  alocarea  unei  sume  de  bani  pentru
reparația drumurilor agricole a fost a dumnealui, însă suma de 50 mii lei a fost menționată de către
domnul primar, fapt ce reiese din inregistrarea audio a ședintei consiliului local.
Dl. Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier local – menționează că cei 50 mii lei au fost propuși de
dumnealui încă din cadrul ședinței consultative ce a avut loc pe bugetul de venituri și cheltuieli al
comunei Obrejița.
Dra.  Stoica  Andreea  Georgiana  –  secretar  general  UAT – menționează  că  la  acele  discuții  au
participat consilierii locali, primarul și contabilul primariei, deoarece a fost o ședință consultativă.
Dl. Lalu Valentin – consilier local – menționează că daca toată lumea ar vorbi pe rând nu ar mai
exista aceste discuții.



I. Proiecte de hotărâri privind:

1.  Modificarea  si  completarea  Statutului  si  Actului  Constitutiv  ale  Asociatiei  de  Dezvoltare
Intercomunitară „VRANCEAQUA.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

2.  Aprobarea  studiului  de  fezabilitate  integrat, precum  si  aprobarea  Devizului  general  pentru
obiectivul de investiții:,,INFIINTARE SISTEM INTELIGENT DE DISTRIBUTIE A GAZELOR
NATURALE IN COMUNELE TÂMBOESTI, SIHLEA, OBREJIȚA ȘI SLOBOZIA BRADULUI,
JUDETUL VRANCEA“.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

3. Însușirea Raportului de activitate al asistenților personali ai persoanelor cu handicap grav
pe semestrul II al anului 2022.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

4.  Constituirea Comisiei  Comunitare Consultative și aprobarea Regulamentului  de organizare și
funcționare al acestuia.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

5. Punerea la dispoziția  viitorului  concesionar  al  serviciului  de utilitate  publica  de distribuție  a
gazelor  naturale  U.A.T.  Comuna  Tâmboești,  județul  Vrancea,  cu  titlu  gratuit,  pe  toata  durata
concesiunii,  a  unei  suprafețe  de  teren  proprietate  publică,  aparținând  U.A.T.  Comuna  Obrejița,
pentru  realizarea  obiectivului  de  investiții   “Înfiintare  sistem inteligent  de  distributie  a  gazelor
naturale in comunele Tâmboești,  Sihlea, Obrejita si Slobozia Bradului, judetul Vrancea“.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

6.  Punerea la dispoziția  viitorului  concesionar  al  serviciului  de utilitate  publica  de distribuție  a
gazelor  naturale  U.A.T.  Comuna  Sihlea,  județul  Vrancea,  cu  titlu  gratuit,  pe  toata  durata
concesiunii,  a  unei  suprafețe  de  teren  proprietate  publică,  aparținând  U.A.T.  Comuna  Obrejița,
pentru  realizarea  obiectivului  de  investiții   “Înfiintare  sistem inteligent  de  distributie  a  gazelor
naturale in comunele Tâmboești,  Sihlea, Obrejita si Slobozia Bradului, judetul Vrancea“.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

7. Aprobarea  contului  anual  de  execuţie  a  bugetului  local  de  venituri  și  cheltuieli  al  comunei
Obrejița, judeţul Vrancea pe anul 2022.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

II.  Întrebări, interpelări, petiții și informarea consilierilor locali.

 1.Prezentarea Raportului privind situația gestionării bunurilor pentru anul 2022.
 2.Prezentarea Raportului privind starea economică, socială și de mediu a comunei Obrejița, în anul 
2022.



Se trece la punctul numărul unu de pe ordinea de zi:
1.  Modificarea  si  completarea  Statutului  si  Actului  Constitutiv  ale  Asociatiei  de  Dezvoltare
Intercomunitară „VRANCEAQUA”.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – menționează că vor adera în cadrul asociației Vranceaqua în
calitate de asociați încă 19 localități. 
Dl.  Lalu  Valentin  –  consilier  local  –  menționează  că  domnul  primar  a  fost  mandatat  pentru  a
participa la adunările Vranceaqua însă nu au primit nici un răspuns sau informare cu ce se întamplă
la acele adunări.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – răspunde că a fost o singură ședință și că a votat pentru toate
proiectele de hotărâre initiate de dl președinte Toma.

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Modificarea si completarea Statutului si Actului Constitutiv ale Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitară  „VRANCEAQUA” care se  aprobă  cu  un  număr  de  11  voturi pentru
(dl.Munteanu  Cristian-Costică,  dl.Rînja  Gheorghe,  dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,
dna.Antonache  Carmen  Roxana,  dl.Ciochină  Sandu,  dl.Anița-Enache  Adrian,  dl.Lalu  Valentin,
dl.Racovițeanu  Valeriu-Nicu,  dna.Curtache  Oana-Alina,  dl.Iliescu  Costică-Lucel),  din 11 voturi
exprimate.

Se trece la punctul numărul doi de pe ordinea de zi:
2.  Aprobarea  studiului  de  fezabilitate  integrat,  precum  si  aprobarea  Devizului  general  pentru
obiectivul de investiții: ,,INFIINTARE SISTEM INTELIGENT DE DISTRIBUTIE A GAZELOR
NATURALE IN COMUNELE TÂMBOESTI, SIHLEA, OBREJIȚA ȘI SLOBOZIA BRADULUI,
JUDETUL VRANCEA“.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – menționează că în urma discuțiilor purtate la sedința ce a
avut loc la Tamboesti, cu membrii și cu consultantul este necesar emiterea acestor HCL-uri.
Dl. Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier local – menționează că în momentul in care a fost aprobat
studiul de fezabilitate a participat si dl proiectant și s-a discutat și despre posibilitatea ca cetățenii
cu venituri mici să fie racordați la gaze.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – menționează că pe fonduri europene toți cetățenii  vor fi
racordați gratuit.
Dl. Anița Enache Adrian – consilier local – atrage atenția asupra întocmirii studiului de fezabilitate,
chiar  și  la  întocmirea  documentelor  de proiectare,  deoarece  nu se mai  dorește  ca  greșelile  din
proiectarea canalizării să se repete.
Dl. Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier local – menționează că primăria Obrejița nu are o baie,
toaletă, duș, cum au celelalte primării și că este singura primărie din județul Vrancea care nu este
racordată la apă curentă.
Dl. Lalu Valentin – consilier  local – întreabă referitor la drumul comunal de la Moldoveanu la
Stamate cum de lucrarea cu canalizarea a inceput de la jumătatea străzii și nu de la un capăt.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – răspunde că s-a început de la scurgere către capăt si că
lucrarea inca nu este finalizată si receptionata.

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Aprobarea studiului de fezabilitate integrat, precum si aprobarea Devizului general pentru
obiectivul de investiții: ,,INFIINTARE SISTEM INTELIGENT DE DISTRIBUTIE A GAZELOR
NATURALE IN COMUNELE TÂMBOESTI, SIHLEA, OBREJIȚA ȘI SLOBOZIA BRADULUI,
JUDETUL VRANCEA” care se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru (dl.Munteanu Cristian-
Costică,  dl.Rînja  Gheorghe,  dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,  dna.Antonache  Carmen
Roxana,  dl.Ciochină  Sandu,  dl.Anița-Enache  Adrian,  dl.Lalu  Valentin,  dl.Racovițeanu  Valeriu-
Nicu, dna.Curtache Oana-Alina, dl.Iliescu Costică-Lucel), din 11 voturi exprimate.



Se trece la punctul numărul trei de pe ordinea de zi:
3.  Însușirea Raportului de activitate al asistenților personali  ai persoanelor cu handicap grav pe
semestrul II al anului 2022.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

Dl. Ciochină Sandu – consilier local – întreabă câți asistenți personali sunt in luna ianuarie 2023.
Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – răspunde că sunt 20 de posturi bugetate și 15 ocupate.

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Însușirea Raportului de activitate al asistenților personali ai persoanelor cu handicap grav
pe semestrul II al anului 2022” care se aprobă  cu un număr de  11 voturi pentru (dl.Munteanu
Cristian-Costică,  dl.Rînja  Gheorghe,  dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,  dna.Antonache
Carmen  Roxana,  dl.Ciochină  Sandu,  dl.Anița-Enache  Adrian,  dl.Lalu  Valentin,  dl.Racovițeanu
Valeriu-Nicu, dna.Curtache Oana-Alina, dl.Iliescu Costică-Lucel), din 11 voturi exprimate.

Se trece la punctul numărul patru de pe ordinea de zi:
4.  Constituirea Comisiei  Comunitare Consultative și aprobarea Regulamentului  de organizare și
funcționare al acestuia.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Constituirea Comisiei Comunitare Consultative și aprobarea Regulamentului de organizare
și funcționare al acestuia” care se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru (dl.Munteanu Cristian-
Costică,  dl.Rînja  Gheorghe,  dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,  dna.Antonache  Carmen
Roxana,  dl.Ciochină  Sandu,  dl.Anița-Enache  Adrian,  dl.Lalu  Valentin,  dl.Racovițeanu  Valeriu-
Nicu, dna.Curtache Oana-Alina, dl.Iliescu Costică-Lucel), din 11 voturi exprimate.

Se trece la punctul numărul cinci de pe ordinea de zi:
5. Punerea la dispoziția  viitorului  concesionar  al  serviciului  de utilitate  publica  de distribuție  a
gazelor  naturale  U.A.T.  Comuna  Tâmboești,  județul  Vrancea,  cu  titlu  gratuit,  pe  toata  durata
concesiunii,  a  unei  suprafețe  de  teren  proprietate  publică,  aparținând  U.A.T.  Comuna  Obrejița,
pentru  realizarea  obiectivului  de  investiții   “Înfiintare  sistem inteligent  de  distributie  a  gazelor
naturale in comunele Tâmboești,  Sihlea, Obrejita si Slobozia Bradului, judetul Vrancea“.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – menționează că este vorba de terenurile proprietate publică a
consiliului local.
Dl. Lalu Valentin – consilier local – întreabă pe unde va trece țeava de gaze.
Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – răspunde că teava de gaze va trece subteran.
Dl. Lalu Valentin – consilier local – întreabă ce se va intampla cu cetățenii care locuiesc pe DJ și
dacă se va strica trotuarul
Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – răspunde că proiectantul va gasi soluția cea mai bună și că
în momentul in care a inceput modernizarea drumului judetean nu era in plan alimentarea cu gaze
naturale a comunei.
Dl. Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier local – menționează că nu s-a gasi soluția pentru cablurile
de pe stalpii orange, care intr-o zi pot să cada peste masini sau peste locuitorii comunei.
Dl. Iliescu Neculai Valerica- viceprimarul comunei – menționează ca a fost inaintata o adresa, s-a
facut  o  constatare  si  că  se  vor  desfiinta  stalpii,  iar  calburile  vor  fi  mutate  pe  stalpii  electrica
deoarece au aprobare.

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Punerea la dispoziția viitorului concesionar al serviciului de utilitate publica de distribuție
a gazelor  naturale  U.A.T.  Comuna Tâmboești,  județul  Vrancea,  cu titlu  gratuit,  pe toata  durata
concesiunii,  a  unei  suprafețe  de  teren  proprietate  publică,  aparținând  U.A.T.  Comuna  Obrejița,
pentru  realizarea  obiectivului  de  investiții   “Înfiintare  sistem inteligent  de  distributie  a  gazelor
naturale in comunele Tâmboești,  Sihlea, Obrejita si Slobozia Bradului, judetul Vrancea” care se
aprobă  cu  un  număr  de  11  voturi pentru (dl.Munteanu  Cristian-Costică,  dl.Rînja  Gheorghe,
dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,  dna.Antonache  Carmen  Roxana,  dl.Ciochină  Sandu,



dl.Anița-Enache Adrian, dl.Lalu Valentin, dl.Racovițeanu Valeriu-Nicu, dna.Curtache Oana-Alina,
dl.Iliescu Costică-Lucel), din 11 voturi exprimate.

Se trece la punctul numărul șase de pe ordinea de zi:
6.   Punerea la dispoziția viitorului concesionar al serviciului de utilitate publica de distribuție a
gazelor  naturale  U.A.T.  Comuna  Sihlea,  județul  Vrancea,  cu  titlu  gratuit,  pe  toata  durata
concesiunii,  a  unei  suprafețe  de  teren  proprietate  publică,  aparținând  U.A.T.  Comuna  Obrejița,
pentru  realizarea  obiectivului  de  investiții   “Înfiintare  sistem inteligent  de  distributie  a  gazelor
naturale in comunele Tâmboești,  Sihlea, Obrejita si Slobozia Bradului, judetul Vrancea“.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Punerea la dispoziția viitorului concesionar al serviciului de utilitate publica de distribuție
a  gazelor  naturale  U.A.T.  Comuna  Sihlea,  județul  Vrancea,  cu  titlu  gratuit,  pe  toata  durata
concesiunii,  a  unei  suprafețe  de  teren  proprietate  publică,  aparținând  U.A.T.  Comuna  Obrejița,
pentru  realizarea  obiectivului  de  investiții   “Înfiintare  sistem inteligent  de  distributie  a  gazelor
naturale in comunele Tâmboești,  Sihlea, Obrejita si Slobozia Bradului, judetul Vrancea” care se
aprobă  cu  un  număr  de  11  voturi pentru (dl.Munteanu  Cristian-Costică,  dl.Rînja  Gheorghe,
dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,  dna.Antonache  Carmen  Roxana,  dl.Ciochină  Sandu,
dl.Anița-Enache Adrian, dl.Lalu Valentin, dl.Racovițeanu Valeriu-Nicu, dna.Curtache Oana-Alina,
dl.Iliescu Costică-Lucel), din 11 voturi exprimate.

7. Aprobarea  contului  anual  de  execuţie  a  bugetului  local  de venituri  și  cheltuieli  al  comunei
Obrejița, judeţul Vrancea pe anul 2022.
Iniţiator: primar, Pardos Nicu

Dl. Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier local – menționează că a solicitat facturile referitoare la
dulciurile copiilor de crăciun si nu i-au fost puse inca la dispozitie.
Dl. Lalu Valentin – consilier local – menționează că s–a stabilit ca dulcirile copiilor de craciun sa
fie mai calitative in schimb acestea au fost de proasta calitate.
Dl.  Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier  local  – menționează  că nu toți  copiii  au primit  acea
punga cu dulciuri.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – răspunde că dulciurile au fost depozitate la scoală si ca
personalul scolii s-a ocupat de repartizarea acestora.
Dl. Anita Enache Adrian – consilier local – menționează că drumul pietruit din camp anul trecut
este de calitate proastă.
Dl. Ionuț Pardos – cetățean al comunei – intervine spunând că pe acel drum a fost pus nisip in loc
de piatra.
Dl. Iliescu Neculai Valerica - viceprimarul comunei – intreabă unde anume acest lucru.
Dl.Ionuț Pardos – cetățean al comunei – răspunde ca daca nu stie unde să tacă dracu din gură că
acum vorbește el.
Dl.Renato Munteanu Marius – cetățean al comunei – intervine si spune că trebuie atentionati cei
care ară drumurile cu tractorul.
Dl. Ciochina Sandu – consilier local – intreaba de ce nu sunt toate drumurile de exploatatie agicola
pietruite.
Dl.Iliescu Costică-Lucel – consilier local – menționează ca nu este vorba de noroiul care se afla pe
rotile tractorului ci de plugul cu care iese pe drum si automat ara drumul.
Dna.Curtache  Oana-Alina  – consilier  local  – intreaba  de ce nu sunt  sanctionati  cei  care  strica
drumurile.
Dl.Anita  Enache  Adrian  –  consilier  local  –  menționează  că  pietrisul  fiind  foarte  marunt,  iar
grosimea stratului de 3-5 cm automat ca se strica.
Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – raspunde ca piatra care s-a folosit la drumul din Garneți si
la drumul din șerparu este din aceeasi cariera. 
Dl.  Lalu Valentin – consilier  local  – aduce la  cunostinta  mai  multe  probleme ale localitatii  si
anume, cainii vagabonzi, lipsa iluminatului stradal catre soseaua garii pentru copiii care fac naveta,
viteza cu care se merge pe drumul Școlii.



Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – raspunde ca au fost aduse aceste lucruri la cunostinta insa
fonduri pentru rezolvarea acestora nu au fost alocate in buget.
Dl.Anita Enache Adrian – consilier local – doreste sa stie o investitie finalizata la nivelul comunii
Obrejita in ultimii 3 ani.
Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – raspunde ca sunt 8 proiecte in derulare in diferite stadii de
realizare.
Dl.  Ciochina  Sandu – consilier  local  –  intreaba  cati  navetisti  au venit  sa  semnaleze  problema
iluminatului spre gara.
Dl. Pardos Nicu – primarul  comunei – raspunde ca doar doua persoane si anume dl consilier local
Ciochina Sandu  si inca un cetatean.
Dl.Racovițeanu  Nicu-Valeriu  –  consilier  local  –  solicita  secretarului  general  al  comunei
corespondenta dintre Primaria Obrejita si Ministerul Dezvoltarii.
Dna.Curtache Oana-Alina – consilier local –  intreaba cine controleaza camerele de supraveghere
din comuna si daca s-a depistat ceva cu ajutorul acestora.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei - raspunde ca dra Anica Adelina se ocupa de camerele de
supraveghere iar dupa terminarea sedintei se va uita pe inregistrari pentru a verifica cele semnalate
de catre dna consilier.
Dl.Anita Enache Adrian – consilier local – intreaba cum poate vota executia bugetara pe anul 2022
cand Caminul Cultural a fost varuit cu 80 mii lei.
Dl.  Pardos  Nicu  –  primarul  comunei  –  raspunde ca  a  fost  varuit  in  anul  2021 si  ca  a  costat
aproximativ 30 mii lei.

Domnul Munteanu Cristian-Costică -  președinte de ședință,  supune la vot proiectul  de hotărâre
privind „Aprobarea contului anual de execuţie a bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei
Obrejița,  judeţul  Vrancea  pe  anul  2022” care se  aprobă  cu  un  număr  de  6  voturi pentru
(dl.Munteanu  Cristian-Costică,  dl.Rînja  Gheorghe,  dl.Iliescu  Neculai-Valerică,  dl.Barbu  Ion,
dna.Antonache Carmen Roxana, dl.Ciochină Sandu), 4 voturi împotrivă (dl.Anița-Enache Adrian,
dl.Lalu  Valentin,  dl.Racovițeanu  Valeriu-Nicu,  dl.Iliescu  Costică-Lucel)   și  1  abținere
(dna.Curtache Oana-Alina) din 11 voturi exprimate.

II. Întrebări, interpelări, petiții și informarea consilierilor locali.

 1. Prezentarea Raportului privind situația gestionării bunurilor pentru anul 2022.
 2. Prezentarea Raportului privind starea economică, socială și de mediu a comunei Obrejița, în anul
2022.

Dl.Anita Enache Adrian – consilier local – intreaba de ce a fost anulata licitatia pentru camera
mortuara.
Dl.Pardos Nicu – primarul  comunei – raspunde ca nu a fost respectata legea achizitiilor publice, in
sensul in care trebuia trimis pe mailul fiecarei societati interesate proiectul tehnic si invitatia de
participare.
Dl.Pardos Nicu – primarul comunei – menționează ca proiectantul nu a prins consultantă in studiul
de fezabilitate.
Dl.Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier local – intreaba cine a anulat licitatia daca nu a existat
nici o contestatie. 
Dl.Pardos Nicu – primarul comunei – menționează ca lucrarea va fi scoasa pe SICAP si ca orice
firma din tara poate participa la licitatie.
Dl.Anita Enache Adrian – consilier local – intreaba in baza a ce au trimis oferte cele cinci firme.
Dl.Pardos  Nicu  –  primarul  comunei  –  raspunde  ca  toate  cele  cinci  firme  au  primit  listele  cu
cantitati iar ei au venit cu preturile.
Dl.Racovițeanu  Nicu-Valeriu  –  consilier  local  –  intreaba  cine  este  presedintele  comisiei  de
evaluare a ofertelor pentru camera mortuara.
Dra. Anica Adelina Miruna – consilier debutant- raspunde ca presedintele comisiei de evaluare a
ofertelor este dl. Iliescu Neculai-Valerică.
Dl.Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier local –  il intreaba pe dl. Iliescu Neculai-Valerică că daca
nu se pricepe la nimic, de ce anuleaza o licitatie.
Dl. Iliescu Neculai-Valerică – viceprimarul comunei – ii sugereaza sa faca adresa daca anularea



licitatiei a fost ilegala.
Dl. Iliescu Neculai-Valerică – viceprimarul comunei – menționeaza ca firmele trebuiau sa depuna
si o garantie, iar acest lucru nu s-a respectat.
Dl.Racovițeanu Nicu-Valeriu – consilier  local –  menționează ca ar trebuie sa-si asume daca a
semnat si că are salariul  de 7 mii lei.
Dl.Anita Enache Adrian – consilier local – intreaba de ce nu se respecta ce s-a stabilit in sedintele
de consiliu local  si anume ca toate lucrarile sa fie scose pe SICAP.
Dl.Pardos Nicu – primarul comunei – raspunde ca se poat scoate pe SICAP sau se pot cere oferte,
conform legii achizitiilor publice.
Dl. Iliescu Neculai-Valerică – viceprimarul comunei – le propune sa faca scris sau sa fie dati in
judecata iar organele abilitate sunt indrepatite sa solicte acele documente.
Dl.Ionuț  Pardos – cetățean  al  comunei  – intervine  si  spune viceprimarului  ca ar  trebui  sa-i  fie
rusine, ca ia salariu degeaba si ca nu a fost in stare sa dea zapada din fata scolii
Dl.Ionuț  Pardos  –  cetățean  al  comunei  –  menționează  că  viceprimarul  este  un  hoț,  că  este
nerusinatul satului si ca ar trebui sa-i fie rusine.

Deoarece discuțiile au degenarat domnul Munteanu Cristian-Costică - președinte de ședință, declară
ședința închisă.

             Președinte de ședință,                                                                    Contrasemnează,
     Cristian Costică MUNTEANU                                                   Secretar general al comunei,
                                                                                                           Andreea Georgiana STOICA


